
 

  

 

Beelden per gemeente - Deventer 

Financiën 

Financiële bijdrage, op basis van inwoneraantal december 2022 (CBS) 

2024 

Bijdrage: € 8,75 per inwoner 

2025 

Bijdrage: € 9,21 per inwoner 

2026 

Bijdrage: € 9,69 per inwoner 

2027 

Bijdrage: € 10,19 per inwoner 

€ 888.077 € 934.276 € 982.899 € 1.034.073 

 

Meerwaarde 

 

Belangrijkste lessen volgens betrokkenen  

Ambtelijke organisatie 

De geïnterviewde medewekers van 

de ambtelijke organisatie zien 

meerwaarde in het organiseren van 

gezamenlijke kracht, zoals in het 

profileren van de regio richting het 

Rijk en in het gebruik maken van 

elkaars netwerk. Concreet zien zij ook 

meerwaarde in de verbreding van de 

A1, de Regio Deal, de woondeal en 

de samenwerking rondom 

bedrijventerreinen.  

Bestuurlijk 

De geïnterviewde bestuursleden zien 

meerwaarde in de profilering 

richting Rijk/EU. Ook zien zij 

meerwaarde rondom de Regio Deal 

(o.a. verduurzaming papierindustrie 

in Eerbeek en fietspad) en het 

maken van afspraken voor 

woningbouw en bedrijventerreinen. 

Tot slot zien de geïnterviewde 

bestuurders de regio als een vehikel 

om schaarste in voorzieningen te 

verdelen.  

Gemeenteraad 

De geïnterviewde raadsleden zien 

meerwaarde in het versterken van de 

invloed van de regio bij provincie, 

Rijk en Europa. Ook zien ze 

meerwaarde in het organiseren van 

samenwerking met ondernemers en 

onderwijs, en het vergroten van het 

netwerk van de regio. Daarnaast 

wordt meerwaarde gezien in het 

afstemmen van ruimtelijke agenda’s. 

Wat moet er vooral worden behouden? 

Betrokkenen willen het informele contact behouden, en daarin blijven investeren. Ook willen betrokkenen de lijn 

die is ingezet, met de ambities maar ook met de betrokkenheid van de raden, voortzetten. Om de regio daarmee 

op de kaart te blijven zetten. Betrokkenen waarderen de samenwerking met de triple helix. 

 

Wat moet er vooral worden veranderd? 

Betrokkenen willen dat de doelen en het profiel van de regio duidelijker worden. Ook willen zij een stevigere 

samenwerking met ondernemers en onderwijspartijen. Verder zien betrokkenen dat de meerwaarde steviger moet 

worden neergezet en dat oog moet worden gehouden voor het blijven aanhaken van de raad en inwoners bij wat 

er in de regio gebeurt. Ook zien betrokkenen dat nog gewerkt moet worden aan het over lokale belangen 

heenstappen: wat levert dit op voor míjn gemeente? Tot slot ziet de raad van Deventer graag dat er in de 

jaarverslagen geen informatie wordt opgenomen over de RES, waar Deventer geen deel vanuit maakt. Dit wordt 

gezien als verwarrend. 


